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Stadsdel/Plats Behov Ansvarig Planering av åtgärd

Övriga platser Övergångsställe i Gröndal: Lamporna är trasiga och man vet inte 

när man ska gå.

Trafikkontoret Oklart var platsen ligger. Se bifogad karta 

som jag fått tidigare. Jag skulle behöva en 

adress som finns inom denna kartbild så att 

jag hittar till rätt område i kartsystemet. Jag 

ser inga gatunamn alls i denna bild.

Workshop boende LSS hösten 2015

Sätra C med 

omnejd
"Gångväg från tunnelbanan till LSS-bostaden vid Sätra 

centrum: Väldigt mörkt, det är så dålig belysning. Det 

kommer fram råttor. Man blir rädd."  "I Sätra finns en stig 

mellan parkeringen och husen. Där är det väldigt mörkt. Man 

ringer till boendet (för att få telefonsällskap) när man går 

hem." "Det är mycket råttor i Sätra. Vid torget finns det en 

mur med ett hål där råttorna springer ut. Man blir rädd."

Stockholmshem Det är det kommunala bostadebolaget 

Stockholmshem som förvaltar marken där 

stigen och muren finns. Kontakt är tagen 

med Stockholmshem som lovat att titta på 

det och återkomma.

Stockholmshem, Ulla Sjöberg 

20160413:Vi har tittat på plats och 

bytt ut ljuskällorna samt rengjort 

kuporna i de lampor som sitter på 

gaveln på vårt hus (Sätra torg 12). 

Det gjorde faktiskt skillnad. Vi 

hoppas att det ska göra att vägen 

upplevs som ljusare, men det är lite 

svårt att kontrollera nu när den ljusa 

årstiden har återvänt. Vi får 

fortsätta hålla koll på detta när det 

blir höst igen. På den öppna platsen 

finns stolpbelysning, även på 

parkeringen finns stolpar. 

Vår markentreprenör ska titta om 

det går att täta mot råttorna. Det 

kan vara bra att känna till att vi har 

avtal med ett skadedjursföretag om 

placerat ut råttstationer i området.

Hör gärna av er igen när ni har 

förslag på förbättringar!

Workshop boende LSS hösten 2015

Sätra C med 

omnejd
Sätradal: Man kör på gångvägen. Dom kommer från gatan 

och sätter fart på gångvägen och kör till Kungsätravägen. Det 

är svårt att gå när dom kör så där. Jag har så dålig balans. 

Man blir livrädd. Jag har pratat med dom som kör så. Dom får 

inte behandla oss så. Pappan lyssnade men inte pojken som 

körde. Boendet har ringt till polisen och jag har gjort det men 

inget händer. 

Polisen och 

stadsdelsförvaltnin

gen

Är det främst personer boende i Djursätra 

som upplever detta? Om vi ska sätta upp 

farthinder behöver jag veta exakt var 

problemet är störst.

Workshop boende LSS hösten 2015



Sätra C med 

omnejd
Det är svårt att gå på övergångsställen när man inte kan 

trycka på rött ljus. Man vet inte när man ska gå över. Jag kan 

åka tunnelbana själv, men att gå över gatan är svårt. 

Trafikkontoret Denna synpunkt lämnas till trafikkontoret. 

Det är tyvärr inte möjligt att fixa ljus vid alla 

övergångsställen, men det är viktigt att veta 

för de som planerar att det här upplevs som 

ett problem.

Workshop boende LSS hösten 2015

Sätra C med 

omnejd

"Kan man inte göra något åt uppförsbacken i Sätra? Det är så 

brant. Räcken finns bara på en sida. Dom sitter inte bra." 

(Flera) "Det är halt i backarna i Sätra. Backen är för brant. 

Åtminstone någon backe borde bli platt."

Stadsdelsförvaltni

ngen

Uppförsbacken kan vi inte fixa. Men vi 

kanske kan sätta ett räcke på andra sidan. 

Vi har frågat vår entreprenör vad det skulle 

kosta.

Workshop boende LSS hösten 2015

Sätra C med 

omnejd
Det är svårt när det är snö. Jag tar taxi tills snön är borta. Det 

är glashalt på parkeringen. En kille ville inte åka taxi fast det 

var så halt. Men han vill inte det. Det handlar om hans 

självständighet. Man blev oroliga från hans arbete. (Personal)

Trafikkontoret och 

stadsdelsförvaltnin

gen

Skulle det underlätta om ni hade egna 

sandlådor så att personal och boende själva 

kan sanda när det behövs extra? - ja. 

Boendena på Djursätra och Bogsätra är 

aktuella i Sätra. Inget behov i Bredäng.

Workshop boende LSS hösten 2015

Sätra C med 

omnejd
Hur kan man göra så belysningen på vägen blir bättre? På 

vägen mellan Sätra och Skärholmen är det för mörkt. 

Trafikkontoret och 

stadsdelsförvaltnin

gen

Stadsdelsförvaltningen planerar ett 

motionsspår i Sätradalsparken. Det vore 

roligt att involvera brukarna även i denna 

planering. Eller att vi i alla fall berättar om 

att det ska göras och att vi hoppas att de 

kommer att använda det. Samtidigt 

kommer belysningen i parken att 

förbättras. Så det här problemet hoppas vi 

att vi kan lösa under året.

Workshop boende LSS hösten 2015

Sätra C med 

omnejd
På cykelvägen mellan Sätra och Skärholmen står det inte var 

cyklarna ska vara. Cyklarna kommer så nära. 

Stadsdelsförvaltni

ngen

I Skärholmen finns inga separerade gång- 

och cykelvägar, men det pratas mycket om 

hur vi ska göra. Om vi ska låta det vara som 

det är eller om vi ska göra en gräns mellan 

gående och cyklister. Vi vet inte ännu hur 

det kommer att bli, men kommer att ta 

med den här synpunkten i det fortsatta 

arbetet. 

Workshop boende LSS hösten 2015

Sätra C (inne) Det ligger grönsaker och papplådor runt grönsaksstånden. Bör påpekas vid informationsspridning Rådets egen vandring 2016-02-05

Sätra C (inne)

Stora reklamskyltar utanför affärerna blockerar gångarna. Särskilt 

skymmande är reklamskylt framför apoteket. 

Bör påpekas vid informationsspridning Rådets egen vandring 2016-02-05

Sätra C (inne)

Om man kommer ut från tunnelbanan är det svårt att se skyltar, 

särskilt de som sitter på väggen mot Sätra gård. Det är mycket 

olika skyltar och de sitter högt upp. Huskroppen i mitten skymmer 

många av skyltarna.

Bör påpekas vid informationsspridning Rådets egen vandring 2016-02-05

Sätra C (inne)

På kvällarna står grupper av människor vid t-banans utgång inne i 

centrum. Samtidigt är det svårt att se utgångarna eftersom 

mitthuset skymmer. Det skapar oro och osäkerhet.

Bör påpekas vid informationsspridning Rådets egen vandring 2016-02-05



Sätra C (inne)

Ledstråk saknas från T-baneutgången till utgångarna från 

centrumbyggnaden

Bör påpekas vid informationsspridning Rådets egen vandring 2016-02-05

Sätra C 

Skylten som visar var HK p-platserna finns vid Sätra torg  är svår att 

upptäcka när man kommer med bil och nästan helt osynlig för 

gående, den sitter högt upp, är delvid skymt av träd och vänd med 

sidan mot biltrafiken

Fixas Rådets egen vandring 2016-02-05

Sätra C (inne)

Pizzeria och restaurang har ramp vid ingång mot torget. Positivt. 

Men ramperna saknar kontrastmarkering och ledstång.

Bör påpekas vid informationsspridning Rådets egen vandring 2016-02-05

Sätra C (inne) Trappa till plan 2 saknar markering av första och sista trappsteget.

Bör påpekas vid informationsspridning Rådets egen vandring 2016-02-05

Sätra C (inne)

Hissen till plan 2 kräver nyckel för att användas. Det finns ingen 

skylt var denna nyckel finns.

Bör påpekas vid informationsspridning Rådets egen vandring 2016-02-05


